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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE POBLE - SEC 

 
Data: 07 d’abril de 2015. 19.00h 

Lloc: Centre Cultural Albareda (C. Albareda 22-24)  

 
Presideixen  el Consell de Barri: 
Regidor: Sr. Jordi Marti i Galbis 
Vicepresident Consell de Barri. Sr. Josep Guzmán Vila 
Consellera de barri:  Sra. Anna Maria Massó Campamà 
Conseller Tècnic:  Sr. Sergi Sarri Camargo 
  
Conselleres/es: 
Sr. Jose Antonio Calleja. PPC 
Sr. Jordi Suñé. ERC 
  
Representats de les entitats: 
Fundació Privada Artesa 
Associació Amics de Santa Madrona 
Associació de Veïns de  Poble-sec 
Alerta Poble-sec 
Associació de Comerciants Poble-sec-Paral·lel 
Geganters Poble-sec. 
Bona Voluntat en Acció. 
Unió Associacions de Veïns 
Associació Veïns  Pl. de las Navas 
Condomini Puig Xuriguer-Palaudaries 
Parròquies Poble-sec. 
Raons Publiques. 
Sant Joan de Deu. Serveis Socials. 
 
Ciutadans:  18 
  
Tècnics i tècniques municipals: 
Sra. Maria Rengel. Directora Serveis a les Persones i Territori. Districte 
Agents Guardia Urbana. UT3 
Sr. Miquel Pulgarin Lara. Districte. 
 
Total assistents: 45 
 

 

Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

2. Informació actuacions al barri 

3. Informe del Pla d’Actuació del Districte al barri de Poble-sec.  

4.  Precs i preguntes 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
El Sr. Josep Guzmán, Vicepresident del Consell de Barri, dóna la benvinguda a les persones 
assistents a l’últim consell de la legislatura. Sense cap esmena queda aprovada l’acta de 
l’anterior reunió.  

2. Informació actuacions al barri 
 

Sr. Jordi Martí, Regidor del Districte, explica que s’estan fent els últims Consells de barri 
d’aquest mandat municipal i per tant es fa un balanç final dels projectes desenvolupats que 
obeeixen al full de ruta del mandat (PAD) i un resum de les actuacions més destacades que 
s’han o s’estan desenvolupant: 

 Obres d’ampliació de l’Escola Jacint Verdaguer: està previst que finalitzin al mes de 
setembre i que es pugui posar en marxa el nou equipament a l’inici del curs escolar. 
S’afegeixen 1.100 m2 al pati de primària, amb una inversió de 2,7M€ entre els dos darrers 
anys. És una actuació important que es suma a les obres del Museu de la Prevenció de la 
ciutat, guanyant 2 equipaments en aquest espai.  

 Acord polític per l’ampliació de l’espai de l’Institut Consell de Cent: per respondre a la 
demanda històrica de la comunitat educativa, amb el compromís de tirar endavant la 
modificació del PGM per recuperar zona verda i poder cedir-ho a l’institut. És un procés lent 
i una decisió política important, lligat amb les futures transformacions que ha de patir la 
zona de la Carbonera i especialment l’entorn del Morrot i la Ronda Litoral.  

 Obres de cobertura i renovació total de la pista poliesportiva de les Tres Xemeneies: 
amb una inversió de gairebé 1M€ i d’acord amb entitats i usuaris. Es va fer una festa de 
posada en marxa amb les entitats, tot i que manquen petits serrells. És una instal·lació molt 
important pel barri que permetrà molt més ús i serveis per a que els equips i entitats la 
puguin utilitzar, encara que plogui. A més es preveu que al juny finalitzi la remodelació 
integral de la Plaça, amb un pressupost aproximat de 600.000€, on es fa la millora general 
de l’espai per l’ús dels veïns amb un conjunt de renovacions importants.   

 Ordenació singular de les terrasses del C. Blai i Blesa: s’ha intentar trobar el màxim 
equilibri entre els legítims interessos dels veïns i establiments, que ha permès esponjar, 
ordenar, establir el topall de terrasses i la reducció de l’horari a les 12h tots els dies de la 
setmana. S’està en fase d’estudi de les al·legacions presentades i a finals d’abril s’hi 
donarà resposta. Es recorda que com a Districte no es podia aturar aquest tipus d’activitat 
sense una eina legal restrictiva, que no només prioritza que la gent que viu al barri tingui 
els seus drets reconeguts sinó que dóna molta importància a la inspecció i el control de les 
activitats. Per assegurar el compliment s’han demanat més recursos. 

 Pla d’Usos: és un aspecte cabdal de l’actuació del districte i de la implicació veïnal i social,  
ja que abasta tot el barri excepte l’Av. Paral·lel, que té la seva pròpia normativa. S’ha fet 
l’aprovació inicial amb acord social i amb un consens polític molt ampli. Estarà 3 mesos en 
exposició pública i en paral·lel el procés de participació continua obert. El Pla permet 
activitat econòmica només allà on encara hi ha cabuda, estableix quines activitats es poden 
o no promoure, en quines condicions, etc. És una eina que es va assumir malgrat el risc 
polític ja que no es podia esperar més, i cal veure com es resolen les al·legacions després 
de les eleccions. A més s’ha incorporat la congelació de llicències d’hotels a l’espera que 
en un futur es pugui replantejar, ja que el pla d’usos pot donar resposta a cada moment.  

 Pla d’usos del Paral·lel: s’està fent un procés participatiu amb altres actors i districtes 
implicats. L’entitat especialista Raons públiques dóna suport a la dinamització professional i 
tècnica d’aquests espais de trobada. 

 Pla de millora urbana de la Satalia: després de l’aprovació de la MPGM es va establir la 
desafectació de la Satalia per poder preservar el patrimoni i la singularitat d’aquest barri. 
Després de la desafectació, aquest Pla concreta els aspectes a protegir, elements 
patrimonials singulars, identificació de les zones i espais lliures per reservar-los per futurs 
equipaments, identificació de camins històrics del barri, previsió del reallotjament d’algunes 
famílies que estan afectades, etc. responent a allò compromès per aquest espai singular.  

A continuació es fa esment d’altres actuacions puntuals: 
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 Mobilitat: ampliació dels punts d’aparcament de Bicing i Bicing elèctric, una de les apostes 
de futur de mobilitat sostenible. 

 Acte cívic el proper diumenge 12 d’abril a les 12h a Nou de la Rambla, un acte de 
recuperació de la memòria històrica que s’està fent a tots els barris on hi ha hagut 
concentració de barraquisme, per part de l’Ajuntament i d’acord amb la plataforma dels 
barris amb barraquisme. Es posarà una placa singular per fer un homenatge i agraïment a 
les persones que ho van aixecar.  

 Presentació del projecte de remodelació total del C. Olivera: s’espera que abans de finals 
d’any es puguin començar les obres d’aquest important carrer.  

 Al juny començarà la remodelació del camp de futbol petit de la Satalia, per posar-hi gespa 
artificial que faciliti als clubs i entitats oferir més oferta esportiva.  

 Millora de la senyalització de la zona escolar a Montjuïc, al voltant de Carles I i Jacint 
Verdaguer, per donar resposta a les peticions de la comunitat educativa.  

 Millores a l’enllumenat del C. Elkano.  

 Asfaltat del C. Lleida, aprofitant les millores fetes a l’Av. Paral·lel, tot i que encara en 
manquen per fer. 

 Seguretat: s’ha fet el precinte d’establiments de pública concurrència al C. Puig i Xoriguer i 
al C. Lleida. Es fan precintes a mesura que es comprova que els locals no compleixen amb 
els requisits de la llicència. 

Torn de paraules:  

Comentari / pregunta Resposta 

El Sr. Carles Burgés recorda la qüestió del 
local per gent gran, ja que es va quedar de 
trobar-li un lloc. Es va proposar demanar 
l’espai del Palau de la Premsa de la Fira de 
Barcelona, que ara està buit.  

Destaca que l’Av. Paral·lel ha quedat bé 
però hi manquen bancs.  

Diu que els vaixells de turistes tenen la 
sala de màquines funcionant i provoca 
contaminació. Proposa que es posin grups 
electrògens al port perquè hi puguin 
connectar els vaixells, perquè juntament 
amb els cotxes de Montjuic i les 
autoescoles de conducció serà un dels 
punts més contaminats de Barcelona. Tot i 
ser un tema de ciutat cal mirar-ho.  

Demana que el Parc de les Tres 
Xemeneies es tingui en compte l’incivisme 
d’alguns skaters que destrossen el 
mobiliari.  

El Sr. Regidor respon que el Casal d’avis no estava 
previst en el PAD d’aquest mandat, però hi ha el 
compromís per prioritzar-ho en el proper, tot i que no 
s’ha concretat el lloc. L’edifici del Palau és molt gran i 
la seva rehabilitació requeriria una gran inversió.  

El Paral·lel és una obra de ciutat però es mirarà i 
demanarà a l’Ajuntament que es posin bancs, tot i 
que caldrà determinar quants en manquen.  

És cert que hi ha un problema amb la contaminació, 
però li consta que l’any passat hi va haver un acord 
d’estalvi energètic al Port. Caldria parlar amb 
l’autoritat portuària per informar-se de les mesures 
que es van acordar per reduir aquest impacte.  

D’acord amb les entitats i les necessitats dels 
practicants dels esports urbans es va pactar la 
reforma del mobiliari del Parc de les Tres Xemeneies,  
però sense hipotecar la resta d’usos i tenint en 
compte que la millora dels espais és també per la 
resta d’usuaris del parc. Els mals usos dels skaters 
és un problema general de ciutat.  

La Sra. Maria considera que s’ha fet bé en 
aquest mandat, però queda pendent el 
problema dels horari dels bars. Sinó es pot 
actuar amb l’horari de l’establiment (l’horari 
fins les 12h és per les terrasses) caldria 
controlar el dels bars.  

Demana que quan s’obri un nou local 
s’avisi als veïns, ja que està establert per 
llei però a la pràctica no es fa o no arriba a 
l gent.  

El Sr. Regidor respon que efectivament els bars 
tenen una regulació de ciutat on no es pot incidir com 
a Districte, però sí que cal aprofundir en la inspecció 
municipal i mixta amb la GUB, Salut Pública, 
Districte, etc. Tot i la prohibició per la Llei d’Estabilitat 
Pressupostària de contractar nou personal municipal 
(excepte GUB i emergències) s’ha trobat una fórmula  
d’habilitar nou personal per inspecció i a partir de 
juny o juliol es disposarà de reforç d’inspecció tarda i 
nit.  
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Al C. Blasco de Garay hi ha un problema 
amb els arbres, que no es poden tocar.  

Demana que de cara a properes coses 
com el Pla d’usos la gent pugui decidir amb 
tot. 

 

Fa anys hi havia l’obligació d’avisar als veïns de 
l’immoble per obres, però amb el canvi del marc legal 
del Parlament per agilitzar la posada en marxa dels 
nous negocis ja no és obligatori. S’hauria de fer un 
esforç per fer aquest comunicació.  

Els arbres no es poden tallar però Parcs i Jardins sí 
pot fer podes, ja que n’hi ha que aixequen voreres, 
tapen llum dels fanals, entren als habitatges, etc. 
Només es pot pal·liar i vigilar el nou arbrat que es 
posa a la ciutat.  

Està d’acord amb el dret a decidir moltes altres coses 
però hi ha una limitació en els reglaments de 
participació ciutadana de l’Ajuntament. Alguns s’han 
modificat però pels processos de participació dels 
veïns segueix vigent el de l’anterior mandat, que fixa 
només una votació per any i Districte. S’ha intentat 
canviar per consultar a nivell de barri i de carrer i tots 
els que calgui, però no s’ha rebut tot el suport polític. 
És una assignatura pendent al proper mandat.  

El Sr. Josep Salvador demana un servei de 
vigilància específic que treballi el tema dels 
excrements de gossos, que és molt greu 
especialment al C. Salvà, i els animals 
deslligats.  

Al C. Blai hi ha terrasses però no seients 
perquè la gent pugui descansar i hi ha gent 
que estén la roba tot i que no està permès.  

Finalment comenta que hi ha cotxes que 
aparquen sobre la vorera i deixen taques 
d’oli, fet perillós sobretot per la gent gran. 
Caldria més seguretat per controlar-ho.  

 

El Sr. Regidor respon que el problema dels 
excrements dels gossos és principalment d’educació, 
i no es pot anar darrere de cada persona. Hi ha eines 
com campanyes de sensibilització amb agents cívics,  
la col·laboració de la GUB, dispositius que s’han 
regalat a tots els propietaris de gossos, etc. però no 
es disposa de prou recursos per controlar cada 
carrer. Amb la nova Ordenança de tinença d’animals,  
que s’anirà desplegant pas a pas, es posaran 
sancions i s’ampliaran els espais de lleure on puguin 
anar deslligats. Efectivament no està permès tenir 
roba estesa. 

Un cop s’alliberin espais després de l’ordenació 
singular de terrasses al C. Blai es mirarà si manquen 
bancs, papereres, etc. i on es posen, però cal fer-ho 
a posteriori.  

L’aparcament a les voreres és qüestió de sancions 
de la GUB, i s’ha demanat a les empreses 
contractistes un increment de la neteja al barri.  

 
 

3. Informe del Pla d’Actuació del Districte al barri de Poble-sec.  
 

El Sr. Regidor fa un recordatori de les principals actuacions que es van proposar al PAD 2011-
2015 de l’inici del mandat al barri:  

 Aprovació inicial del Pla d’Usos, un dels principals objectius del mandat que ha estat assolit 
parcialment. És molt rellevant i gens fàcil.  

 Ordenació singular de terrasses del C. Blai i Blesa. S’està a l’espera de la resolució 
definitiva de les al·legacions ja presentades. Cal veure com tira endavant i adaptar-lo. 

 Urbanització de la Plaça de les Navas. Ara cal gestionar els usos, però es disposa d’un nou 
referent d’espai d’ús pels veïns.  

 Posada en marxa del Centre Cultural Albareda, una obra heretada que es va acabar tal i 
com estava prevista i la seva posada en funcionament per a que el barri compti amb un 
equipament cívic i social. S’està pendent de definir el model de gestió cívica.  
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 Reforma del parc de les Tres Xemeneies. Al juny es disposarà d’un nou espai, donant 
resposta a les principals peticions veïnals. 

 Reforma integral del poliesportiu de les Tres Xemeneies, complint aquest objectiu amb un 
alt nivell de satisfacció per part de tothom.  

 Ampliació de l’Escola Jacint Verdaguer per al proper curs, donant resposta a una vella 
reivindicació.  

 Remodelació de l’Av. Paral·lel i obres del nou col·lector. La 1a fase està feta per a que no 
es produeixin inundacions, important pels veïns i pels comerciants. També es destaca 
l’obra per facilitar l’accés a la parada de Poble-Sec de la L3 del metro. 

 Nova senyalització dels entorns de la muntanya de Montjuïc, amb una inversió molt 
important i finançat gràcies a la taxa turística.  

 Remodelació urbanística de la Satalia i aprovació del PDU que permetrà protegir els 
entorns. S’ha complert el compromís d’excloure la previsió de construir la gossera. 

Es destaca que s’han complert aquests 10 compromisos, tot i que el PAD no va ser aprovat 
formalment, però s’han anat implementant fins a convertir-lo en una realitat. En global s’haurà 
assolit més del 90% de les mesures previstes. Davant la impossibilitat de projectar el document 
s’enviarà a les persones assistents.   

4. Precs i preguntes 

Comentari / pregunta Resposta 

El Sr. Josep Ramos demana que la taula 
es presenti i que els veïns tinguin dret a 
rèplica. 

Al 2013 ja es va advertir dels problemes 
del local al C. Puig i Xoriguer 10 que ara 
torna a obrir. Creu que l’Ajuntament no ha 
fet cas als precs dels veïns. 

Al C. Puig i Xoriguer s’està demanant la 
rehabilitació de voreres i no s’ha obtingut 
resposta, sinó que se’ls diu que no hi ha 
pressupost igual que en els anteriors 
mandats. Recorda al Regidor que ell 
mateix va dir que l’Ajuntament té l’obligació 
de donar resposta. 

Reclama que no es fan grans inversions en 
els barris obrers mentre que en altres 
barris de la ciutat sí.  

Es presenten les persones a la taula i es mirarà de 
posar cartellets identificatius a les taules de la resta  
de Consells. El Sr. Guzmán respon que el dret a 
rèplica no es limita sinó que s’intenta no allargar les 
intervencions i evitar els diàlegs, però sempre es pot 
tornar a demanar la paraula.  

El Sr. Regidor recorda que l’Ajuntament no pot tancar 
establiments, només precintar-los provisionalment si 
en el moment de la inspecció hi ha irregularitats. 
Només es pot tancar per ordre judicial si s’incompleix 
la llei. En tot cas es continuarà actuant en aquest 
local i si hi ha queixes reiterades es pot denunciar a 
la justícia com s’ha fet anteriorment.  

Durant aquest mandat s’han fet molts carrers però se 
n’han de fer més al proper mandat, amb més temps i 
més pressupost. Pel proper mandat cal acordar i 
prioritzar quins carrers s’han de fer nous, inclòs el 
tram del C. Olivera. 

Discrepa que no fan coses als barris obrers, ja que 
tots els barris són obrers malgrat les diferències de 
rendes. 

El Sr. Jaume Orti comenta que s’ha 
treballat molt amb el Pla d’Usos i 
l’ordenació singular de terrasses però 
després calen mesures d’acompanyament: 
han augmentat les deixalles dels bars però 
no s’han pres mesures addicionals 
(augment de la freqüència de recollida, 
dels contenidors, horaris especials), hi ha 
més trànsit de persones que embruten 
més, es concentra gent que genera soroll i 
produeix contaminació acústica (regulada 
per Llei i zona ZARE), etc.  

El Sr. Regidor respon que és bo que es facin 
propostes en positiu i està d’acord en que la feina no 
s’acaba aquí, però principalment calen instruments 
per canviar la realitat. S’intentarà preservar els 
acords obtinguts amb el treball conjunt i es millorarà 
amb les al·legacions.  

S’han de fer mesures d’acompanyament des d’ara 
mateix i es parlarà amb Medi Ambient per tractar el 
tema de la neteja i la capacitat dels contenidors (tot i 
que ningú els vol a davant de casa seva i és difícil de 
gestionar). Hi ha molt de soroll com a conseqüència 
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No dubta de l’eficàcia i la bona fe dels 
acords però pregunta quines mesures 
d’acompanyament es prendran perquè tot 
s’ajusti a les mesures regulades. Seguiran 
treballant i sent crítics. 

de no haver tingut els mecanismes per limitar 
l’increment d’activitat econòmica però es faran 
inspeccions i en el moment de redissenyar la nova 
estructura aplicar-hi mesures com per exemple 
tendals que redueixin l’impacte sonor. Hi ha moltes 
coses per fer però primer cal tenir els instruments. 

El Sr. Francisco Roca pregunta si es farà el 
tram del C. Oliveras (de Plaça Navas al C. 
Concòrdia), ja que només s’ha fet del C. 
Lleida a Plaça Navas. Pregunta també pel 
C. de Radas i pel C. Elkano (de Margarit 
fins a Navas).  Demana que no es dónin 
diners a la Generalitat i que s’inverteixin al 
barri. 

El Sr. Regidor respon que els diners a la Generalitat 
no es regalen, sinó que es presten inversions per 
serveis a les persones. Recorda que anteriorment 
s’ha dit que el C. Olivera. Elkano, Radas i Concòrdia 
s’han de fer de nou al proper mandat de comú acord. 
Hi ha desenes de carrers per fer de nou i amb 
aquests 4 anys se n’han fet molts i se’n continuaran 
fent, però cal posar-se d’acord entre tots.  

El Sr. Josep Ramos comenta que en varis 
consells de districte no es podia fer rèplica. 
Demana que el Regidor escolti més als 
veïns, ja que la seva primera intervenció ha 
durat molt i la dels veïns pocs minuts.  

 

El Sr. Javier Velasco, en nom del Consell 
de cultura tradicional del Poble-Sec, 
demana que un cop surti a concurs la 
gestió del centre l’Albareda es reservi un 
espai per la cultura popular i es pugui ser 
Casa de la festa.  

 

El Sr. Regidor respon que el model de gestió cívica 
que s’està implantant a la ciutat pels equipaments 
municipals no és d’empreses, sinó que es prima a les 
entitats arrelades al barri amb prou capacitat, sense 
ànim de lucre i amb pública concurrència, i és un 
debat que s’obrirà al proper mandat. L’equipament ja 
forma part de la xarxa de Cases de la festa de la 
ciutat i acull entitats de cultura tradicional, i així es 
preveurà a les bases del concurs. 

La Sra. Belen Garcia comenta que als 
Jardins de les Hortes hi ha persones sense 
sostre, drogues, manquen bancs, manca 
neteja, el pipican fa 3 mesos que està 
tancat i els gossos orinen a tot arreu, etc. 
Pegunta si es faran reformes perquè hi ha 
2 escoles a prop i la gent necessita seure. 

El Sr. Regidor respon que evidentment no pot 
continuar així. Es faran obres per millorar l’espai i 
evitar que hi visquin segons quines persones, tot i 
que la problemàtica social no es resoldrà fent obres 
perquè és molt més lent i complex. També es farà un 
espai de lleure per gossos. 

El Sr. Victor Giménez comenta que al 
poliesportiu hi ha una mancança de 
seguretat i és fàcil entrar-hi per les portes 
d’emergència, i no hi ha càmeres de vídeo.  

Considera que el Poble-Sec està maltractat 
i que el Districte és responsable del que 
passa al C. Blai, no els veïns. 

El Sr. Regidor respon que els gestors del poliesportiu 
i l’empresa que ha de fer els arranjaments hi estan 
treballant. Sobre el vídeo desconeix fins a quin punt 
s’ha de posar aquest sistema de seguretat, es mirarà.  

La responsabilitat del C. Blai no és exclusiva del 
govern del Districte, sinó també de quan es va 
dissenyar. En tot cas ara hi estan posant eines.  

El Sr. Jordi Goñi diu que no s’ha explicat 
que s’han cedit diversos locals a entitats, 
per exemple al Passeig de l’Exposició, i 
demana que la intenció política sigui cedir 
el Palau de la Premsa al barri al proper 
mandat. 

Recorda que es va dir que es faria alguna 
gestió per canviar el col·legi electoral de 
Carles I, especialment per la gent gran. 

El Sr. Regidor respon que s’han posat a disposició 
d’entitats bastants locals municipals com a l’Ass. de 
Comerciants, l’Ass. de l’esclerosi múltiple i s’ha donat 
suport econòmic a Bona Voluntat en Acció pel canvi 
de local.  

El Palau de la premsa és una demanda veïnal enfront 
altres demandes de fora del Districte, i cal treballar-
ho conjuntament.  

En breu es donaran dades sobre el canvi de Carles I.  
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Comenta que amb les obres al Paral·lel 
des de la Carbonera en cotxe no es pot 
entrar al barri. 

Es parlarà amb Mobilitat i GUB per trobar una 
manera menys difícil d’entrar al barri. 

El Sr. Mark Boyd comenta que l’objectiu 
del Pla Buits del barri és la recuperació 
històrica i recuperar espais buits, i hi ha 
oportunitats molt importants per fer Horts.  

 

 

El Sr. Regidor respon que s’estan fent horts a tota la 
ciutat i amb el Pla Buits, on a través d’un concurs 
públic les entitats presenten projectes, al Districte 
també se n’estan fent. Hi ha la possibilitat de 
recuperar l’antic hort de la Font Trobada (hi ha una 
reunió el proper 14 d’abril entre els promotors del 
projecte) i s’ha incorporat provisionalment a la 2a part 
del Pla Vuits el C. Concòrdia amb 2 o 3 ubicacions 
que poden ser horts o altres activitats.  

La Sra. Núria comenta que totes les 
persones que estaven en contra de l’acte 
amb l’Alcalde no són de cap col·lectiu, ja 
que el Regidor els va posar en el mateix 
sac, sinó gent que no està conforme amb 
l’actuació de l’Alcalde. Considera que el 
Regidor no dialoga quan hi ha conflicte i 
demana que intenti parlar més.  

Considera que al barri mai es posaran 
d’acord perquè internament no estan units. 

El Sr. Regidor creu que ha demostrat tenir diàleg i 
que no ha acusat a ningú sinó que s’ha queixat de 
l’actitud d’alguna gent que van assetjar l’Alcalde de 
manera violenta i inadmissible. 

Amb la majoria de temes s’ha arribat a acords i s’ha 
demostrat amb fets. Demana disculpes si li ha 
semblat que parlava d’ella quan es referia a aquestes 
conductes inadmissibles.  

Creu que cadascú ha d’estar al seu lloc i es respecta 
l’autonomia de les entitats. 

 
Sense més comentaris, es dóna per finalitzada la sessió. 


